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Klopt maximum is mooi, maar we kunnen cok proberen overeenstemming te krijgen op een gemiddeld bedrag per m2 voor

iedereen. Maar misschien is dat wel te ambitieus... ©

Groeten,

vr:CEBEENc inv
Verzonden: maandag 24 augustus 2020 14:52

Aan: 5.1.2e ) <BEAN @ minvws.nl>

CC: 5.1.2e
,

. @minvws.nl>;EEEJBEN minvws.nl>

Onderwerp: RE: Aanzet berekening verbouwingskosten per bed

Prima om dit mee te nemen in gesprek met NZa en bouwkundig experts.
In het ROAZ-overleg zullen we een oproep doen voor experts, waaronder een facilitair/bouwkundig expert.

Begrijp dat een maximumbedrag mooi zou zijn maar vraag me af of dit passend is en de goede prikkel geeft.
Eerder spraken we over een gemiddelde met een bepaalde bandbreedte per bed.

Dit discussiepunt moet inderdaad met (bouwkundig) experts en NZa besproken worden.

Groeten,

van: INEECEEDNINN)<BEEER@ minvws.nl>
Verzonden: maandag 24 augustus 2020 14:42
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Onderwerp: RE: Aanzet berekening verbouwingskosten per bed

Veel dank!

Handig is om dit ook door te nemen met de NZa (ik heb ze al gemaild voor een afspraak) en met facilitair/bouwkundig experts van

de ziekenhuizen.

Kunnen jullie tijdens het ROAZ-overleg polsen wie daarover met ons kunnen meedenken? En kunnen we ook een maximumbedrag
aan m2 per IC-bed/plaats koppelen? Helpt wellicht ook bij een eenduidige richtlijn? Dat we per m2 een streefbedrag hebben

(exclusief kosten voor apparatuur, bed, personeel)? Of is dat te lastig? Zou ik graag ook met de bouwexperts willen bespreken.

Groeten,

5.1.2¢
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